

Title (en)
Cross-country ski binding.

Title (de)
Tourenlaufskibindung.

Title (fr)
Fixation de ski de randonnée.

Publication
EP 0035951 A1 19810916 (FR)

Application
EP 81420025 A 19810227

Priority
FR 8004865 A 19800229

Abstract (en)

This binding is of the type comprising an articulated plate serving as support with a front stop and with a heelpiece. The heelpiece (5) fastened on the plate (2) extends beneath the latter via a base plate whose rear edge forms the fixed bolt of a lock whose keeper is formed by the combination of a slide (10) fastened on the ski and by a carriage (14) controlled by means located at the rear of the binding assembly such that, according to the position given to this carriage, the rear edge of the base plate of the heelpiece is or is not held by the said carriage. <IMAGE>

Abstract (fr)

Cette fixation est du type comportant une plaque articulée servant de support à une butée avant et à une talonnière. La talonnière (5) fixée sur la plaque (2) se prolonge en-dessous de cette dernière par une embase dont le bord arrière constitue le pène fixe d'une serrure dont la gâche est constituée en combinaison par une glissière (10) fixée sur le ski et par un chariot (14) commandé par des moyens situés en arrière de l'ensemble de la fixation, de telle sorte que, suivant la position donnée à ce chariot, le bord arrière de l'embase de la talonnière est ou n'est pas retenu par ledit chariot.

IPC 1-7
A63C 9/02

IPC 8 full level
A63C 9/02 (2012.01); **A63C 9/08** (2012.01)

CPC (source: EP)
A63C 9/02 (2013.01); **A63C 9/0807** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] FR 2394311 A1 19790112 - EMERY ROGER [FR]
- CH 598840 A5 19780512 - HOPE KK
- CH 252152 A 19471215 - ATTENHOFER ADOLF [CH]
- DE 2123165 A1 19721123
- US 3964761 A 19760622 - SYROVATKA GEORGE EUGEN

Cited by
US4674766A; EP0194633A3; EP0707874A1; FR2725631A1; FR2492670A1; DE3132636A1; FR2666513A1; FR2679148A1; US5449192A; WO2008125363A3; WO9204085A1; EP2259850B1; EP2259850B2

Designated contracting state (EPC)
AT CH DE GB IT

DOCDB simple family (publication)
EP 0035951 A1 19810916; FR 2477024 A1 19810904

DOCDB simple family (application)
EP 81420025 A 19810227; FR 8004865 A 19800229